
Zpráva 

ze schůze výboru Společnosti pro metabolická onemocnění skeletu ČLS JEP 

konané dne 12. září 2024 

 

Přítomni: prof Bayer, Dr Bortlík, prof Horák, Dr Kasalický, prof Palička, Dr Pikner, Dr Rosa, 

doc Kutílek, Dr Šenk, doc Vyskočil, doc Zikán 

V části jednání jako host: MUDr. D. Štambera 

 

Omluveni: prof Broulík, doc Brunerová 

 

 

1) Výbor schválil zápis z jednání dne 9. května 2024 

2) Výbor projednal dosavadní průběh dohodovacího řízení, potenciální hodnotu bodu a 

možnosti jejího ovlivnění. Výbor doufá, že ekonomicky bude obor udržitelný a 

v budoucnu snad i výhodný. Výbor rozhodl prozatím neuplatňovat (a ani nenavrhovat) 

bonifikaci za počet výkonů ani za délku pracovní doby přístroje, vyčkáme na vyhodnocení 

Populačního programu 

3) Výbor projednal závěrečnou zprávu o Konferenci Sekundární osteoporóza v Plzni 

v květnu t.r. Výbor poděkoval doc Vyskočilovi za velké úsilí, které přípravě a zajištění 

Konference věnoval. I díky tomu byla akce velmi úspěšná odborně, organisačně i 

ekonomicky. Výbor schválil závěrečné vyúčtování, které předložila agentura BPP 

4) Výbor diskutoval situaci v roce 2026, kdy dojde k časové kolizi s kongresem IOF-WCO-

ESCEO v Praze ve dnech 16.-19. dubna 2026 a potenciálním organisováním Konference 

Sekundární osteoporóza. Výbor nedospěl k jednoznačnému závěru a bude se otázkou 

zabývat dále 

5) Výbor schválil, že 28. Kongres českých a slovenských osteologů proběhne ve dnech 11.-

13 září v Brně a akci organisačně zajistí agentura BPP 

6) Výbor ocenil pracovní materiál, připravený doc. Vyskočilem a bude dále pracovat na 

upřesnění a doplnění 

7) Výbor vzal na vědomí, že příští CEE Summit organisuje prof Resch ve Vídni dne 6 

prosince 2024 

8) VP informoval o situaci časopisu Clinical Osteology a případných možnostech řešení 

9) Výbor vzal na vědomí zprávu o přípravě tiskové konference ke Dni osteoporózy 24. října 

10) Výbor vzal na vědomí výsledky výběrových řízení na pracoviště klinické osteologie ve 

Zlíně a v Brně a souhlasil s postupem a hlasováním vyslaných zástupců výboru SMOS 

11) Dr Pikner odeslal jménem výboru dopis ministrovi zdravotnictví s žádostí o podporu 

programu FLS s žádostí o zařazení programu FLS do projektů Národního screeningového 

centra, se současným zřízením příslušné Komise pro sekundární prevenci 

osteoporotických zlomenin 

 

Jednání výboru ukončeno v 13:00, následně zasedala Redakční rada časopisu Clinical 

Osteology 

 

Zapsal VP 


